
Svenska Gordonsetter klubben 

Protokoll fört vid SGSK styrelsemöte per telefon 2017 09 05  

Närvarande: Jan Andersson (JA), Tina Hedman (TH), Lena Hadarsson (LH), Per 

Grönlund (PG), Karin Bysell (KB), Lena Blomström (LB) och Fredrik Andersson (FA). 

§ 1 Ordförande förklarar mötet öppnat och hälsar alla välkomna. 

§ 2 Mötet ansågs behörigen utlyst.   

§ 3 Till justeringsman valdes Fredrik Andersson   

§ 4 Dagordningen godkändes med tillägget att § 16 utgår. Paragraferna under flyttas upp i 

nummerordning.   

§ 5 Föregående protokoll läses igenom och läggs till handlingarna.  

§ 6 Sekreterarens redogörelse inkomna skrivelser 

- Carl-Magnus Olofsson har ansökt och fått godkänt av SGSK att gå som 

aspirantdomare. 

- Information har kommit att det finns ett nytt championat i Rallylydnad. Införandet av 

detta är något som vi ej känt till. 

§ 7 Kassörens redogörelse 

På kontot i dagsläget finns 11 158, 25.  

Lång diskussion om minskningen av egna kapitalet från 355 000 SEK till 235 000 SEK 

på 4 år. Det mesta av våra utgifter är fasta kostnader och svåra att påverka. De flesta i 

styrelsen tar ej ut något arvode av klubben. Vi behöver däremot öka intäktssidan. Ett sådant 

arrangemang anordnades i våras då vi anordnade jaktprovsträning i Rörvattnet. Fler goda 

idéer, samt frivilliga till arbetsinsatser, från medlemmarna behövsför att kunna vända detta. 

§ 8 Material till Avance 

Ej aktuellt i dagsläget.  

§ 9 FA 

Skogspokalen kommer sannolikt att ställas in, i övrigt inget att redogöra i dagsläget därifrån. 

Kommer att ha möte under morgondagen. 



§ 10 Årsmöte 2017 

Årsmötesprotokollet läses igenom och läggs till handlingarna.  

- Påpekan från Peter Hoyer angående utbildning av utställningsdomare. Detta sker via 

domarkonferenser även om det inte är preciserat. Sker även en utbildning av nya 

domare då de måste delta på jaktprov innan de blir godkända. Beslut: Förtydliga i 

RAS. 

- Arbetet med översyn av våra statuter är påbörjat av LB. Hon äversänder dokument till 

övriga styrelsemedlemmar. Beslut: Klart innan 2017 dec och publicerat på hemsidan, 

om det skall gälla för 2018. 

- Angående CCA, CL och PRA så har svar inkommit från SKK angående vår ansökan i 

enlighet med fattat beslut på årsmötet. Sjukdomarna anses ej i dagsläget vara ett stort 

problem varför det kommer att bli nivå 1 på detta d v s SKK registrerar centralt 

resultaten. 

Årsmötesprotokollet får vara en återkommande punkt på samtliga styrelsemöten för att inte 

något skall falla mellan stolarna. 

§ 11 Huvudprov hösten 2017 

Allting klart med marker och domare. Avelskonferensen utgår tråkigt nog p g a 

tidsutrymmesskäl. 2 av de deltagande länderna börjar att tveka till deltagande. Information 

ges att provet sannolikt kommer att göra ett minusresultat p g a arrendekostnaderna för 

markerna. 

§ 12 Huvudprov hösten 2018 

Datum ej fastställt.   

§ 13 Utställning 2017 

Allting löper på som planerat. 

§ 14 Utställning 2018 

PG och KB tar på sig att kolla upp domare, ringsekreterare samt tillhåll mm. 

§ 15 Kennelfullmäktige 2017 

Motionen om SKK:s organisationsförändring har dragits tillbaka. Inget deltagande från 

SGSK: s sida då detta anses vara en onödig utgift. 

§ 16 Avelsfrågor 

CCA, CL och PRA avhandlas under § 10. Inget övrigt att ta upp. 





§ 18 Övriga frågor 

PG tar upp frågan om tätare möten för att få en bättre kontinuitet i styrelsearbetet samt 

att det blir mer lättadministrerat. Alla eniga om att försöka ha tätare möten.  

§ 19 Nästa möte 

Förslag på tid för nästa möte 2/11 kl 19.00  

§ 20 Avslutning 

Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

 

Sekreterare  Justerare 

Per Grönlund  Jan Andersson 

Justerare 

Fredrik Andersson 

 


